
Bedrijfsbezoek en ledenvergadering bij familie den Boer 

Zaterdag 3 februari heeft het NTS afdeling Z-H/Utr de eerste activiteit van 2024 

gehad. We waren te gast bij Rudi en Carolien den Boer in Numansdorp. Na de 

koffie met heerlijke gevulde koeken opende onze voorzitter Margreet vd Heuvel de 

dag. Ook kwam de blauwtong nog even ter sprake. Aansluitend vertelde Rudi wat 

over zijn schapen. Na vele jaren uit de fokkerij geweest te zijn is Rudi in 2017 weer 

lid geworden van het stamboek. De uitstraling van het schaap is voor Rudi erg 

belangrijk. 

 

Hierna gingen we naar de stal waar alle dieren er keurig verzorgd bijzaten. Rudi 

had 3 rammen zitten, waarvan twee rammen met een A zijn ingeschreven. De nog 

zeer patent uitziende 6-jarige ram Koos (4380-15759, gefokt door Koos Tjepkema) 

heeft Rudi nu voor het derde jaar ingezet. Koos is met 90 punten ingeschreven en 

heeft een imposante lengte van 88 cm. Rudi was ook zeer enthousiast over het 

karakter van Koos.  

 
 

 

 



Ram 3964-07464, klein Jaapie (gefokt door Eelman) was enkele dagen voor ons 

bezoek definitief ingeschreven met 87 punten. 

 
 

En ram Herman (5629-92720, gefokt door Barhorst) sloot de rij. Ook deze ram is 

met 90 punten ingeschreven en beschikt daarnaast ook over een hoge 

vruchtbaarheidsindex. 

 
 



Rudi 'winkelt' graag op Texel. Het was maar goed dat wij vandaag bij hem op 

bezoek kwamen zodat hij niet naar de veiling op Texel kon gaan. Gezien de prijzen 

die daar voor de veilingsdieren gegeven zijn hebben wij hem een hoop geld 

bespaard. 

 

Hierna kwamen wij bij een prachtige groep drachtige dieren. Stralende koppies 

keken je aan. Rudi mag trots zijn op zijn fokkerij. 

 
 

 
 



 

Ook de 1.5-jarige ooien was een mooie groep dieren. De meeste waren dochters 

van ram Koos en er liepen nog enkele Nuijens ooien tussen. De meeste dieren 

hadden 88 punten gekregen bij de recente inschrijving, maar er zaten ook twee A-

ooien tussen. 

 

En ook de groep ooilammeren hadden veel ras en uitstraling. Rudi heeft er nog 

wat te veel, dus als er nog iemand fokmateriaal nodig heeft? 

 

 



 

Na de heerlijke lunch van soep met luxe broodjes hebben we onze jaarvergadering 

gehouden. Deze duurde langer dan normaal, maar dat kwam omdat we nog 

uitgebreid hebben stil gestaan bij de blauwtong. Alle aanwezige leden hebben 

vertelt hoe het op hun bedrijf is gegaan. De Utrechtse leden en de leden in Zuid-

Holland (tegen provincie Utrecht aan) 

zijn zwaar getroffen. Gelukkig zijn er ook 

een heel aantal leden van bespaard 

gebleven of hebben maar een enkel 

ziek/dood dier gehad. Laten we hopen 

dat er spoedig een vaccin beschikbaar 

is. 

 

De vergadering werd afgesloten met het 

afscheid van onze voorzitter Margreet. 

Na 18 jaar in het bestuur, waarvan 15 

jaar als voorzitter, heeft Margreet de 

voorzittershamer overgedragen aan 

Martin Dam. Voorlopig zal ze nog aan 

ons denken als ze probeert om het 

afscheidscadeau, een legpuzzel van 

1000 stukjes van haar eigen lammeren, 

te maken.  



 

 

 

 

Rudi en Carolien, ontzettend bedankt voor jullie gastvrijheid.  


